
Referat fra Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Kometvej  
7. november 2023 

 
Tilstede: 
Benny Nissen 
Hasse Vad 
Ole Jensen 
Georg Markhovski (Referent) 
 
Dagsorden:  

1. Velkommen ved formand Benny Nissen 
Formanden bød velkommen. 
 

2. Godkendelse af sidste referat 
Referatet godkendt, uden bemærkninger. 

 
3. Status for økonomi/restancer 

Ingen i restance. Det står 154 kDKK på drift konto og 768 kDKK på vejkonto. 
 

4. Evaluering af Vejfest 
Det var hyggeligt, som det plejer 
 

5. Ny forretningsorden 
Skal genoprettes / opfriskes. Benny kommer med et oplæg. 
 

6. Fibernet reetablering status 
Skal følges op 
 

7. Blomstereng 
Det blev afholdt et møde med kommune og de kommer tilbage. 
 

8. Hastighed/traffiklarm fra Mælkevejen 
Naboveje oplever ikke problemer. Målinger skal ikke sættes op. 
 

9. Behandling af indkomne forslag /Eventuelle meddelelser 
Hasse tager kontakt til naboforening om vedligeholdelse af græs omkring åen. 
Træerne på Kometvej skal muligvis beskæres igen. Hasse henter et tilbud.   

 
10. ”TO DO liste” 

Er tilrette. 
 

11. Eventuelt   
Ingen bemærkninger. 
 

12. Næste møde  
Planlagt den 16/01 hos 6A. 


